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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 13 mai 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului

Local al municipiului Petroşani, din data de 13 mai 2025, convocată
prin Dispoziţia nr. 472/08.05.2025

La şedinţă participă dl Primar, Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana
Ghioc, dl Secretar general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de
specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali în funcție
Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei “ZOOM”.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:
- Pentru început dau cuvântul domnului secretar general Adrian Negoe.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:

- Bună ziua tuturor, vă rog să-mi permiteți să supun votului dumneavoastră
procesul-verbal al ședinței ordinare din luna aprilie:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
- Mulțumesc.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:

- Pe ordinea de zi se află două proiecte de hotărâre, supun la vot ordinea de zi a
ședinței:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație publică a terenului în
suprafață de 5.355 mp, proprietate privată a municipiului Petroșani, situat în municipiul
Petroșani, zona Masivul Parângul Mic, jud. Hunedoara, înscris în CF nr. 67805 Petroșani,
nr. cadastral 67805;

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
Dna consilier Balea-Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil.
Comisia pentru servicii publice
Dna consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil.
Comisia pentru urbanism
Dl consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:
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- Dacă sunt întrebări, discuţii, amendamente, propuneri pe marginea proiectului de
hotărâre?

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
-.Eu am o întrebare, îmi cer scuze dacă nu am remarcat, eu am văzut suprafața în mp. dar
lungimea traseului n-am remarcat-o pe niciunde, mi-a scăpat mie din vedere?

DL. DIRECTOR VIȘAN DANIEL:
- Acea suprafață de 5.355 mp. se compune din două lungimi ale traseului de sanie și
anume: 395 metri liniari este linie dreaptă, urcarea săniilor pe linie iar coborârea în formă
sinusoidală de 1170 metri. Undeva la 1500 metri, lungimea totală a traseului, un kilometru
și jumătate și pe lățime de aproximativ 1 metru și jumătate plus spațiile de garare a săniilor,
rezultă suprafața de 5 355 mp.

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
- Noi dăm acuma acordul, bineînțeles că se intră pe licitație publică, estimați un interval
când ar putea să finalizeze?

DL. DIRECTOR VIȘAN DANIEL:
- În primăvara anului viitor, cel târziu, dacă totul decurge normal, dacă se adjudecă licitația
și toate lucrurile merg pe făgașul normal, autorizație, avize, ș.a.m.d., cam în primăvara
anului viitor.

DL CONSILIER EDELHAUSER EDUARD:
- O precizare, poate vă aduceți aminte că și la ședința trecută am rugat ca atunci când se
mai depune un document care necesită și aviz de urbanism să fie atașată o schiță
relevantă, respectiv, în cazul ăsta era ușor de pe google Maps să vedem exact unde e
amplasată, așa, sigur că traseul e sinusoidal că doar nu era să fie liniar la coborâre sau
sinusoidal la urcare, la modul serios, multumesc.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:
- Dacă mai sunt alte întrebări, dacă nu, propun să trecem la vot:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.119/2025.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 16.000
lei în vederea participării Consiliului Local al Municipiului Petroşani în calitate de
coorganizator, alături de Asociația Umanitară “Carbo Gremium” Petroșani, al
evenimentului “Zilele Maghiare din Valea Jiului 2025”, în perioada 23 mai - 13 iunie
2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil.
Comisia pentru cultură
Dna consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil.
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Comisia pentru minorităţi
Dl consilier Rad Mihail-Marius:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:

- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 120/2025.

DL CONSILIER FRANCISC GERSCHNER:

- Ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local din
data de 13 mai 2025.

Petroşani, 13 mai 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ,
FRANCISC GERSCHNER SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE


